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In aansluiting op de vragen van de SP: wat is het 
bezwaar tegen het vrijmaken van een (beperkt) 
aanvullend budget om de bussen beter te laten 
aansluiten op de treinen bij de verschillende stations 
die in het ROCOV-advies uitgebreid worden behandeld? 

Wat betreft de aansluitingen op de treinen: in Breukelen sluiten de 
bussen op de treinen aan, maar NS is in de daluren van 2 naar 4x 
per uur gegaan. Dus 2x per uur sluit de bus aan en 2x is er geen 
bus, omdat de vervoersvraag in de daluren beperkt is; dus ook 
zonder corona zou dat voor de bus niet zomaar 4x per uur worden. 
Bij Veenendaal De Klomp is er wel geschoven met tijden vanwege 
andere treintijden, zodat de aansluitingen weer redelijk kloppen maar  
dat lukte niet altijd bij iedere trein. Meer in algemene zin geldt dat in 
de consultatie van het Vervoerplan 2022 diverse verzoeken gekomen 
zijn om de dienstregeling weer uit te breiden en eerdere 
afschalingsmaatregelen weer ongedaan te maken. Daarvan heeft GS 
gezegd dat we nu niet in de positie te zitten om dit te kunnen doen. 
Dat geldt ook voor het inzetten van extra dienstregelinguren die 
nodig zijn om de aansluiting tussen bus en trein in met name De 
Klomp te verbeteren (zoals ROCOV verzoekt). Die ruimte is er nu 
niet. Ook omdat nu nog niet duidelijk is hoe het reizigersherstel gaat 
verlopen verderop in 2022; in de provincie Utrecht verloopt dat tot nu 
toe langzaam (laatste cijfer 62% reizigers van voor corona terug). 
Ook weten wij niet of na 1 september 2022 er nog sprake van 
rijkssteun zal zijn, dat vraagt om behoedzaamheid. Bij het 
vervoerplan 2023 wordt opnieuw gekeken.




